
Från: André Gustavsson <Andre.Gustavsson@levailysekil.se> 
Skickat: den 11 juni 2019 10:58 
Till: rayhjert@hotmail.com 
Kopia: Johanna Bagge; Peter Swärd 
Ämne: Lyse-Berga  
  

Hej! 
  
Vill inleda med att beklaga att inte informationen kom fram tidigare! 
LEVA hade ett inledande möte med Ann-Katrine Stranne från miljöenheten den 17.e maj. 
Vi diskuterade då va-planen och specifikt vad statusen var för Lyse-Berga. När det gäller 
inventering av enskilda va-anläggningar så skulle Ann-Katrine se över vad som var gjort och 
återkoppla till LEVA. 
  
Ur ett VA-perspektiv bedömer vi i dagsläget att ett eventuellt införlivande av Lyse-Berga kan 
ske som tidigast om 7-10 år. Utifrån områdes utformning anser LEVA att området är 
kvalificerat för införlivande i VO. 
  
Med vänlig hälsning 
  

 

André Gustafsson 
VA-Utveckling 
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DIREKT 0523-66 78 37 
HEMSIDA www.levailysekil.se 

ADRESS Klicka här 

 

mailto:Andre.Gustavsson@levailysekil.se
mailto:rayhjert@hotmail.com
http://www.levailysekil.se/
http://www.hitta.se/leva+i+lysekil+ab/brastad/zMWRwOGbbk?vad=Leva+i+Lysekil+AB%2C+Kroken+Brastad
http://www.sebroschyr.se/levailysekil/MailView/

